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Vragen van het lid Gesthuizen (SP)
aan de minister van Economische
Zaken over de garantieregeling
ondernemingsfinanciering.
(Ingezonden 31 augustus 2009)

1
Bent u het eens met de strekking van
het artikel «Lenen met garantie is te
ingewikkeld))1, namelijk dat een reden
voor het feit dat in beperkte mate, ten
bedrage van 130 miljoen van de
beschikbare 1,5 miljard, van de
garantieregeling wordt gebruik
gemaakt is, dat de garantieregeling
ondernemingsfinanciering te
ingewikkeld is? Zo nee, waarom niet?

dergelijke kredieten? Zo nee, waarom
niet?

Welk doel - in termen van percentage
van uitputting van het budget-
streeft u na met de garantieregeling?

5
Wat bent u bereid te doen om ervoor
te zorgen dat u de in antwoord op
vraag 4 genoemde doelstelling haalt?

1 Trouw, 15 augustus 2009.

Welke andere redenen zouden er
kunnen dat er zo weinig gebruik
wordt gemaakt van de regeling?

3
Deelt u de mening dat het geven van
een staatsgarantie op de helft van
een lening die een bank verstrekt, er
niet voor zorgt dat een bank een
steviger balans (bijvoorbeeld een
betere tier-1 ratio) krijgt door het
verstrekken van een dergelijk krediet,
in vergelijking met het niet
verstrekken van het krediet?
Daarnaast: deelt u de mening dat
banken, gezien het feit dat zij met
name bezig zijn om hun balanspositie
(bijvoorbeeld de tier-1 ratio) te
versterken, ook hierom terughoudend
zijn met het verstrekken van
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